



## Protokoll 7/2020-21

Fört vid sammanträde med styrelsen för Upsala Golfklubb

**2021-03-31**

(Sida 1 av 3)

### Närvarande

Styrelseledamöter	Einar Brekkan (EB) §§ 6 - 17, Stefan Bergström (SB), Magni Sigurdsson (MS), Tommy Wallin (TW), Yvonne Andersson (YA), Carl-Magnus Strömberg (CMS), Jens Andreasen (JA) §§ 10 - 17
Adjungerade	Marcus Eidelöf (ME), Peter Helander (PH), Lei Paulsson (LP), Monica Wiig (MW), Jenny Fransson (JF) §§ 1 - 6, Michael Palm (MP) §§ 1 - 6

### Frånvarande

Styrelseledamöter	Inga
-------------------	------

### Tid och plats

Onsdagen den 31 mars 2021, Teams, kl. 18.00 – 20.15

#### § 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

#### § 2 Justering

Dagens ordförande YA utsågs att jämte MS att justera dagens protokoll.

#### § 3 Godkännande av dagordning

Förslag till dagordning godkändes.

#### § 4 Genomgång och godkännande av föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll nr. 6/2020-21 godkändes och lades till handlingarna.

#### § 5 Nästa sammanträde

Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 28 april 2021 kl. 18.00 på Teams.  
Kallelse kommer att skickas ut.

#### § 6 Information från klubbens revisor

MP gav en redogörelse för sina iakttagelser i samband med årets revision. Nyhet i år är att redovisning kommer att signeras digitalt.



## **§ 7 Godkännande av årsredovisning**

**Beslut:**

- att godkänna 2020-års årsredovisning inkl. balans- och resultaträkning.
- att lägga fram årsredovisningen att godkännas av stämman.

## **§ 8 Stadgeöversyn och bestämmelser för spelrättsbevis**

Styrelsen har vid ett antal möte behandlat ärendet. Förslaget är att betrakta som färdigt, dock ska en kontroll göras av skrivningen avseende upplösning av föreningen. Förslaget ska läggas fram vid kommande stämma.

## **§ 9 Läget inför att öppna Stora Banan**

Stora Banan är redo att öppnas den 1 april, det är nyklippt och alla bunkrar är iordninggjorda.

## **§ 10 Sponsoravtal med elitklubbarna**

Klubben önskar ha ett samarbete med övriga elitklubbar i kommunen. Diskuterades hur ett sådant upplägg ska se ut för att inte skilja sig från hantering av övrig verksamhet. Beslutades att återremittera frågan till styrelsens arbetsutskott AU.

## **§ 11 Information och förslag till beslut från ekonomiansvarig**

**Resultat jan - feb**

SB redovisar resultatet för perioden januari – februari. Resultatet följer i stort planeringen i budgeten, men SB påpekade att den korta perioden gör att man inte kan dra några särskilda slutsatser.

**Obetalda årsavgifter**

SB redogjorde för läget med obetalda årsavgifter. Det är fortfarande en stor andel av medlemmarna som inte har betalt årsavgiften för 2021.

## **§ 12 Information från klubbchefen**

**Sponsoravtal**

ME informerar att hittills har tecknats avtal till ett värde av 1 956 tkr.

**Ny städerska**

Den ny städerska som AF anvisat har börjat sitt arbete på klubben.



## Protokoll 7/2020-21

Fört vid sammanträde med styrelsen för Upsala Golfklubb

**2021-03-31**

(Sida 3 av 3)

### Tränarna

Jobbar bra ihop.

### § 13 Information från anläggningsansvarig.

Toaletterna vid hål 8 och 14 samt den vid kiosken på Stora Banan kommer att vara i drift då banan öppnar. Övriga toaletter öppnas efter hand. Den nya toaletten vid Lilla Banan är under uppförande och kommer vara klar någon gång i maj.

Lilla köket i klubbhuset är nu klart.

### § 14 Information från greenkeeper

Personalläget är under kontroll trots att en av de anställda slutat. Våra säsongsanställda börjar med tre från 30 april och med en fjärde från mitten av maj.

### § 15 Information från ordförande

Ordförande har skapat ett arbetsutskott AU som består av förutom EB också av YA, ME, LP och SB. Anteckningar från AU:s möten kommer att delges styrelsen.

Gruppen kring Vision 50/50 har åter kommit igång. Har haft ett möte. Vidare har SISU startat ett jämställdhetsprojekt till vilket vi erbjudits att delta. Styrelsen tycker att det är naturligt att klubben ska vara en del av denna satsning

Arbetsbelastning på ME och SB har varit stor. För att hantera läget kommer YA ifortsättningen att ansvara för nyhetsbrev och MS tar hand om fördelningen av skåp.

### § 16 Övriga frågor

YA väcker ett förslag om att anlägga en boulebana, Styrelsen tycker att det är en bra idé. YA, PH och LP får i uppdrag att ta fram ett förslag och på placering och budget för banan.

### § 17 Mötet avslutas

YA avslutade mötet och tackade alla för aktivt deltagande.

Stefan Bergström

Vid protokollet

Yvonne Andersson

Ordförande

Magni Sigurdsson

Justerare